
 

Referat 

  

Årsmøde 2018 

Ju-Jitsu Danmark 

 Møde den kl. Sted 

 09. juni 2018 14:00 Munkebjerg Hotel - Vejle 
  Ref. sign. 
  HJ 

 
Møderesultat   

1 Kontrol af repræsentanter 

 

Følgende deltog i Årsmødet 2018: 

  

Fornavn Efternavn Klub 

Jens Erik Rasmussen Allerød Ju-Jitsu 

Fahim Saber Birkerød Judoklub 

Bo Jin Pedersen Bramming Ju-Jutsu Klub 

Karina Sørensen Dansk Judo og Ju-Jitsu Union 

Susanne Hasselgren Dansk Judo og Ju-Jitsu Union 

Stig bo Kristiansen Esbjerg Ju-Jutsuklub 

Tom Hansen Esbjerg Ju-Jutsuklub 

Lasse Svane Weimar Fredericia Judo og Ju-Jutsu Klub 

Steffen Ravn Mortensen Fredericia Judo og Ju-Jutsu Klub 

Morten  Pilnov Frederksberg Ju-Jutsu Klub 

Laura Vejlgaard Frederksberg Ju-Jutsu Klub 

Bente Jeppesen Frederksberg Ju-Jutsu Klub 

Marianne Gantriis Poulsen Gentofte Budoklub 

Bjørn Walby Greve Ju-Jutsu 

Henrik Sandberg Greve Ju-Jutsu 

Jesper Wærens Greve Ju-Jutsu 

Rasmus Weihrauch Greve Ju-Jutsu 

Jacob Willard Hillerød Ju-Jutsu Klub 

Rebekka Ziska Dahl Hillerød Ju-Jutsu Klub 

Jan Jacobsen Holbæk Budo Skole 

Sten Jensen Holbæk Budo Skole 

Annette Steen Brandsholm Højby Budoklub 

Steen Syrak Hansen Højby Budoklub 

Mathias Hørlyck Højer Efterskole 

Martin Becker Nielsen Høng Ju-Jutsu Klub 

Ion Grøtner Ikiru Jiu-Jitsu 

Nicolai Brenøe JGI-kampsport 

Carsten Zilmer Holbæk Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Christina Holbæk Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Henrik Jensen Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Kenneth Benfeldt Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Lisbeth Damgård Hansen Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Allan Madsen Ju-jitsu Danmarks informationsudvalg 

Birgitte Dalsgaard Ju-jitsu Danmarks informationsudvalg 

John Dalsgaard Ju-Jitsu Danmarks stilartsudvalg - Ju-Jutsu 

Camilla Prien Ribe Ju-Jutsuklub 
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Claus Tobiasen Ribe Ju-Jutsuklub 

Laura Plougmann Vejlgaard Ribe Ju-Jutsuklub 

Agge Nielsen Rødovre Jiu-Jitsuklub, Yawara 

Per Jensen Rødovre Jiu-Jitsuklub, Yawara 

Tonie Elisabeth Dahl Sanju Ju-Jutsu 

Jørn Engvang Såby Jiu-Jitsuklub 

Lucas Engelbrekt Såby Jiu-Jitsuklub 

Tage Højland Tomoe, Kolding 

Michael Sørensen Trekroner Ju-Jutsu 

Simon Bank Århus Judo Klub 
 

 

22 klubber er repræsenteret ved årsmødet. 

42 stemmer ud af 47 stemmer er mulige at afgive. 

 

Simon Bank satte spørgsmålstegn omkring stemmeafgivelse via fuldmagt. Jørn 

Engvang forklarede omkring indhentning af fortolkning omkring vedtægterne hos 

DIF, hvorfor der ikke kan stemmes med fuldmagt. 

 

Årsmødet mindedes Mogens Bodenhoff der gik bort i januar.   

 

Bemærkninger: 

Årets frivillige: Sten Jensen fra Holbæk Budoskole. 

Årets klub: Bramming Ju-Jutsu Klub. 

 

  

2 Valg af dirigent   

Jørn Engvang blev valgt. 

 

  

3 Valg af referent   

Henrik Jensen blev valgt. 
 

  

4 Godkendelse af formandens beretning   

Formanden uddybede den skriftlige beretning med blandt andet at forklarede 

nærmere omkring det store strategiarbejde som bestyrelsen har brugt rigtig 

megen energi på i det sidste år. 

Der blev stillet spørgsmål omkring DJU’s økonomiske fordelingsnøgle og ATK 

projektet, dette blev uddybet. 

Karina Sørensen og Laura Vejlgaard berettede omkring projektet ”Unge”. 

 

Beretningen blev godkendt. 

 

  

5 Godkendelse af regnskab   

De få spørgsmål, der var fra årsmødet, blev bevaret. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

  

6 Indkomne forslag   

Bestyrelsens forslag til organisationsændring blev enstemmigt vedtaget. 

 

  

7 Valg af tillidsposter   

Valg til formandsposten   

 

Kandidaterne præsenterede deres holdninger og svarede på spørgsmål fra 

årsmødet. 

Efter stemmeafgivelse: 

Lisbeth Hansen fik 25 stemmer 

Carsten Holbæk fik 17 stemmer 
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Lisbeth Hansen blev dermed valgt til formand. 

 

Følgende personer er valgt ind i udvalg og bestyrelser: 

 

Navn Udvalg Funktion 

Lisbeth Hansen Bestyrelse Formand 

Christina Holbæk Bestyrelse Økonomi ansvarlig 

Henrik Jensen Bestyrelse Sekretær 

Camilla Prien Tobiasen Bestyrelse Medlem 

Carsten Holbæk Bestyrelse Medlem 

Carsten Mortensen Teknikudvalg Formand 

Boe Byvard Jiu-Jitsu Stilartsudv. Formand 

Jørn Engvang Jiu-Jitsu Stilartsudv. Medlem 

Per Jensen Jiu-Jitsu Stilartsudv. Medlem 

Palle L. Hansen Ju-Jutsu Stilartsudv. Formand 

Henrik Sandberg Ju-Jutsu Stilartsudv. Medlem 

Kent Hielscher Ju-Jutsu Stilartsudv. Medlem 

Claus Tobiasen Ju-Jutsu Stilartsudv. Medlem 

Frank Stjernholm Ju-Jutsu Stilartsudv. Medlem 

John Dalsgaard Ju-Jutsu Stilartsudv. Medlem 

Tim Jensen Aikido Stilartsudv. Formand 

Claus Tobiasen Sportsudvalg Formand 

Tonie Dahl Sportsudvalg Holdleder 

Lazar Kuburovic Sportsudvalg Landstræner 

Simon Bank Breddeudvalg Formand 

Bjarne Andersen Breddeudvalg Medlem 

Sten Jensen Breddeudvalg Medlem 

Lasse Weimar Breddeudvalg Medlem 

Tom Hansen Breddeudvalg Medlem 

Kenneth Benfeldt Stævne/Dommer Formand 

Henrik Sandberg Stævne/Dommer Medlem 

Tonny Tang Stævne/Dommer Medlem 

Marianne Poulsen Stævne/Dommer Medlem 

Martin Becker Stævne/Dommer Medlem 

Nadia Misimi Info-udvalg Formand 

Birgitte Dalsgaard Info-udvalg Medlem 

Jacob Haldorsson Info-udvalg Medlem 

Michelle Jensen Info-udvalg Medlem 

Allan Madsen Info-udvalg Medlem 

Markus Tang Info-udvalg Medlem 

Susanne Hasselgren Akt.koordinator Akt.koordinator 
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8 Eventuelt   

 

Bestyrelsen vil i den kommende periode arbejde med en revidering af love og 

vedtægter, således at der ikke bliver anledning til fortolkninger i forhold til DJU’s 

love og vedtægter. 

  

Tonie Dahl - Foreslog bestyrelsen at tænke en ung eliterepræsentant ind i 

bestyrelsen. 

 

Claus Tobiasen – vil forsøge at søsætte en ny konkurrenceform (teknik-

konkurrence) for børn i dette efterår. 

 

Årsmødet diskuterede opkrævning af unionskontingent og rykkerprocedurer for 

manglende betaling. 

 

Sten Jensen opfordrede til at annoncere, at der er reaktionsbanekonkurrence på 

sommerlejren. 

 

Licenser – Det er et ønske, at man kan integrere til portalen fra eksterne 

systemer. Flere klubber efterlyste et fælles økonomi- og medlemssystem med 

integration til licensstyring. 

 

Højer efterskole – Opfordring til at sende de unge mennesker på lejr og på 

efterskole. 

 

Reaktionsbanemesterskab blev drøftet og der kom en opfordring fra Årsmødet til 

at ”karavanen” kørte en tur rundt i klubberne igen før næste mesterskab. 

 

Flere klubber efterlyste markedsføring omkring nye medlemmer. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

  

 


